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Delničarji bi morali odločati o dokapitalizaciji v višini 3,7 milijona evrov - VKadu dvomijo o korektnem
upravljanju z vloženimi sredstvi iz dokapitalizacije - Nekdanji predsednik uprave Casinoja ostaja v družbi
Ljubljana -Za včeraj napovedana skupščina Casinoja Ljubljana je bila spet
odpovedana. Zbora delničarjev se namreč niso udeležili vsi lastniki - manj-
kali so predstavniki družb Albor in USB Hotel. Uprava Casinoja skupščine
namreč ni sklicala v skladu z določbami zakona o gospodarskih družbah,
zato bi bila skupščina veljavna le, če bi seje udeležili vsi delničarji, so sporo-
čili iz Kapitalske družbe (Kad), 89-odstotne lastnice Casinoja. Skupščine, na
kateri bi morali odločati o dokapitalizaciji in imenovanju novega revizorja,
so se udeležili predstavniki Kada, Slovenske odškodninske družbe, Hita in
Mestne občine Ljubljana.

Delničarji bi morali včeraj odlo-
čati o dokapitalizaciji družbe v viši-
ni 3,7 milijona evrov, ki naj bi jo
izvedli z izdajo novih delnic. Poleg
tega bi morali odločati o sprejetju
posebnega revizorskega poročila;
po predlogu uprave naj tega ne bi
sprejeli in bi imenovali novega re-
vizorja za izvedbo že opredeljene
naloge.

Spomnimo, da bi moral zbor del-
ničarjev o dokapitalizaciji odločati
že 21. decembra lani, vendar je bila
skupščina odpovedana. Tudi takrat
se je niso udeležili vsi delničarji.

V družbi sicer menijo, da je doka-
pitalizacija nujna za dokončno sa-
nacijo podjetja. Na Kadu pravijo, da
bi podprli dokapitalizacijo, a v njej
ne nameravajo sodelovati. Kot po-
jasnjujejo, so izračuni pokazali eko-
nomsko neupravičenost dokapita-
lizacije. »Kapitalska družba je pri
dokapitalizaciji Casinoja Ljubljana
sodelovala že večkrat z novimi de-
narnimi vložki in konverzijo obve-
znic, kljub temu pa družba niti ni
dosegla načrtovanih ciljev niti ni
uspela sanirati svojega poslovanja.«
V državnem Kadu še dodajajo, da
glede na računovodske izkaze in le-
tna poročila družbe dvomijo o ko-
rektnem upravljanju vloženih
sredstev.

Kad proti novemu revizorju
Zato je Kad predlagal izvedbo po-

sebne revizije, ki je bila na skupšči-
ni tudi potrjena in nato izvedena. A
uprava družbe s tedanjim predse-
dnikom uprave Goranom Miškuli-
nom na čelu je o njej dejala, da je

polna napak v škodo Casinoja Lju-
bljana. Zato so med sklepe skupšči-
ne uvrstili predlog, da tega poročila
ne sprejmejo. V Kadu sklepa ne bi
podprli, kajti skupščina menda ni
pristojna za sprejemanje poročil
posebne revizije, temveč se z njimi
le seznani. Zakon o gospodarskih
družbah namreč določa, da mora
poslovodstvo družbe poročilo po-
sebne revizije predložiti nadzorne-
mu svetu in ga uvrstiti na dnevni
red naslednje skupščine, dodajajo

na Kadu.
Včeraj popoldne so se sestali nad-

zorniki družbe. Kot so sporočili iz
Casinoja, je zaradi petkovega odsto-
pa predsednika nadzornega sveta
Igorja Bončine sejo vodil Jože Jane-
žič, ki zastopa delavce. Nadzorniki
so se seznanili z odpovedjo skupšči-
ne in se odločili za ponovni sklic re-
dne skupščine v najkrajšem času.

Iz Casinoja so včeraj še sporočili,
da je lanska bruto realizacija družbe
znašala 6,85 milijona evrov. Pri-
hodki so bili za 13 odstotkov višji
kot leto prej, stroški pa so bili nižji
za četrtino. Izguba je manjša od na-
črtovane in znaša 3,6 milijona
evrov, kar je dobrih 40 odstotkov
manj od izgube v letu 2008 brez
učinkov prisilne poravnave.
Nejc Gole

Goran Miškulin postal svetovalec uprave
Andrej Sluga, kije v Casinoju Ljubljana pristojen za odnose z javnostjo,
je povedal, da v družbi za zdaj ostaja nekdanji predsednik uprave Goran
Miškulin. Kot je znano, je pred lanskim božičem, 23. decembra, odstopil
z mesta prvega moža Casinoja in zaprosil za čim prejšnjo prenehanje
delovnega razmerja brez odpravnine, in sicer »zaradi destruktivnega
ravnanja večinskih lastnikov, ki seje začelo po zadnjem imenovanju
Boruta Jamnika na čelo Kada«. A je na željo nadzornikov ostal v družbi
kot svetovalec uprave do naslednje skupščine. Ker statut določa, da
mora biti uprava dvočlanska, zdaj pa v njej sedi le Barbara Gunčar, bo
morala družba upravo kmalu razširiti. Sluga je dejal, da bi radi čim prej
objavili razpis za novega člana uprave.


